
Zápisnica č. 6/2022 
 

                         z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa: 14.12.2022      

v zasadačke obecného úradu o17,00 hod. 

 
Prítomná: Mgr. Martina Pachová 

Prítomní poslanci: Mgr. Barbara Herteľová, Sarah Kallaiová, Štefan Ružička, Marianna Hiblár-Perunová, 

Martin Herteľ 

Ospravedlnení poslanci:  0 

Neospravedlnení poslanci:  0 

Ostatní prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

4. CVČ – dotácia pre rok 2023 

5. Návrh - VZN o miestnom poplatku za komunálne odpady 

6. Úprava rozpočtu na rok 2022 

7. Návrh rozpočtu na rok 2023 

8. Správa o kontrolnej činnosti  

9. Prejedanie žiadosti pána Štullera 

10. Rôzne (zateplenie MŠ, zateplenie KD, rekonštrukcia chodník, wifi pre teba, ďalšie projekty ) 

11. Záver 

 

 

K bodu 1./ Otvorenie zasadnutia  
Starostka obce Mgr. Martina Pachová privítala prítomných na šiestom riadnom zasadnutí obecného 

zastupiteľstva v roku 2022. 

 

K bodu 2./ Návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Starostka obce dala hlasovať o programe 6. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva: 
 

  Hlasovanie: 

Prítomní: 
5 

Mgr. Barbara Herteľová, Sarah Kallaiová, Štefan Ružička, Marianna Hiblár-Perunová, 

Martin Herteľ 

Neprítomní: 0  

Za: 
5 

Mgr. Barbara Herteľová, Sarah Kallaiová, Štefan Ružička, Marianna Hiblár-Perunová, 

Martin Herteľ 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 
 

K bodu 3./ Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
Starostka obce určila zapisovateľa a overovateľov zápisnice nasledovne: 

Zapisovateľ: Mgr. Martina Pachová 

Overovatelia zápisnice: Mgr. Barbara Herteľová, Marianna Hiblár -Perunová 

 

 
 Hlasovanie: 

 



Prítomní: 
5 

Mgr. Barbara Herteľová, Sarah Kallaiová, Štefan Ružička, Marianna Hiblár-Perunová, 

Martin Herteľ 

Neprítomní: 0  

Za: 
5 

Mgr. Barbara Herteľová, Sarah Kallaiová, Štefan Ružička, Marianna Hiblár-Perunová, 

Martin Herteľ 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

  
K bodu 4./  Dotácia obce na CVČ mimo územia obce – stanovenie výšky pre rok 2023 

Starostka obce predložila členom OZ návrh na schválenie výšky dotácie pre financovanie centier voľného 

času mimo územia obce pre rok 2023. Členovia OZ jednohlasne odsúhlasili a schválili výšku dotácie 40,- 

Eur na žiaka/na rok pre CVČ mimo územia obce pre rok 2023. 
  

 Hlasovanie: 

Prítomní: 
5 

Mgr. Barbara Herteľová, Sarah Kallaiová, Štefan Ružička, Marianna Hiblár-Perunová, 

Martin Herteľ 

Neprítomní: 0  

Za: 
5 

Mgr. Barbara Herteľová, Sarah Kallaiová, Štefan Ružička, Marianna Hiblár-Perunová, 

Martin Herteľ 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

   

 

K bodu 5./ Návrh VZN o miestnom poplatky za komunálne odpady 

Starostka obce informovala členov OZ o platnom VZN o miestnom poplatku za KO. Predložila 

členom OZ prehľad poplatkov, ktoré obec platí za vývoz TKO spoločnosti KOSIT a.s. Po 

vzájomnej diskusii všetci členovia OZ súhlasia s Návrhom VZD o zvýšení poplatku za KO na 20,. 

Eur /osoba za kalendárny rok. VZN nadobúda účinnosť dňa: 1.1.2023. 
 

K bodu 6./ Úprava rozpočtu pre rok 2022 

V tomto bode starostka obce predložila členom OZ úpravu rozpočtu, a to v dôsledku položiek: za 

Granty a transfery, Príspevok na DHZ vo výške 3000,. Eur, Daňové a nedaňové príjmy, Krátkodobý 

úver (viď príloha). 
 

Hlasovanie: 



Prítomní: 
5 

Mgr. Barbara Herteľová, Sarah Kallaiová, Štefan Ružička, Marianna Hiblár-Perunová, 

Martin Herteľ 

Neprítomní: 0  

Za: 
5 

Mgr. Barbara Herteľová, Sarah Kallaiová, Štefan Ružička, Marianna Hiblár-Perunová, 

Martin Herteľ 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

K bodu 7/ Rozpočet na rok 2023 

Starostka obce predložila členom OZ návrh rozpočtu na rok 2023. Po prechádzaní jednotlivých 

položiek a spoločnej diskusii členovia OZ jednohlasne schválili a odsúhlasili rozpočet na roky 

2023-2025. 
  

 Hlasovanie: 

Prítomní: 
5 

Mgr. Barbara Herteľová, Sarah Kallaiová, Štefan Ružička, Marianna Hiblár-Perunová, 

Martin Herteľ 

Neprítomní: 0  

Za: 
5 

Mgr. Barbara Herteľová, Sarah Kallaiová, Štefan Ružička, Marianna Hiblár-Perunová, 

Martin Herteľ 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

Zástupkyňa starostky obce v rámci predloženého rozpočtu navrhla zvýšenie platu starostu obce od 

1.12.2022 o 20%. Členovia OZ jednohlasne odsúhlasili a schválili predložený návrh. 
   

Hlasovanie: 

Prítomní: 
5 

Mgr. Barbara Herteľová, Sarah Kallaiová, Štefan Ružička, Marianna Hiblár-Perunová, 

Martin Herteľ 

Neprítomní: 0  

Za: 
5 

Mgr. Barbara Herteľová, Sarah Kallaiová, Štefan Ružička, Marianna Hiblár-Perunová, 

Martin Herteľ 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

 

K bodu 8./Správa o kontrolnej činnosti 

V tomto bode starostka prečítala Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Nový Salaš za rok 

2022. 

 

K bodu 9./ Prejednanie žiadosti pána Štullera   
 

Starostka obce prečítala členom OZ Žiadosť o výmaz zapísaného vecného bremena podanú pánom Štullerom 

dňa 9.12.2022. 

 



 

Zápis vecného bremena bol realizovaný v zmysle zákona. Zápis vecného bremena bol prešetrovaný už 

niekoľko krát Okresnou, Krajskou aj Generálnou prokuratúrou a ani raz nezákonný zápis nebol uznaný.  

Starostka obce oboznámila členov OZ o Odbornom právnom stanovisku (právnej analýze) vo veci: 

Vlastníctva obce- miestna komunikácia – obec Nový Salaš (usporiadanie vzťahov v rámci vlastníctva stavby 

a vlastníctva pozemkov). Na základe odborného právneho stanoviska vypracovaného doc. JUDr. Jozefom 

Sotolářom, PhD  členovia OZ jednohlasne zamietli žiadosť pána Štullera, nakoľko by konali protizákonne.  

OZ poverilo starostku obce, aby oficiálne zaslala list majiteľke p.Monike Mattovej s pozvánkou na 

osobné stretnutie s novými členmi OZ, ktorí sú ochotní riešiť ich žadosť. 
 

 

 

Prítomní: 
5 

Mgr. Barbara Herteľová, Sarah Kallaiová, Štefan Ružička, Marianna Hiblár-Perunová, 

Martin Herteľ 

Neprítomní: 0  

Za: 0  

Proti: 
5 

Mgr. Barbara Herteľová, Sarah Kallaiová, Štefan Ružička, Marianna Hiblár-Perunová, 

Martin Herteľ 

Zdržal sa: 0  

 

K bodu 10./ Rôzne (zateplenie MŠ, zateplenie KD, rekonštrukcia chodníka, wifi pre teba, 

ďalšie projekty 

 

V tomto bode starostka obce informovala OZ o zateplení MŠ, ktoré sa bude v najbližších mesiacoch 

realizovať. Taktiež priblížila ako postupujú ďalšie projekty a termíny ich realizácie v budúcom 

roku. 

V tomto bode vystúpili aj pani Chomová ohľadom stavebných vecí ohľadom cesty ,,Do kúta“ 

s pripomienkou, ako sa to bude v budúcnosti riešiť, nakoľko je táto cesta opäť zúžená vybudovaním 

oplotenia na cestnej komunikácii rodinou Mattovou, čo znemožňuje prejazd nákladných áut na ich 

pozemok.  

Po oboznámení sa z predchádzajúcich zápisníc a uznesení bývalého OZ sa  Obecné zastupiteľstvo 

zhodlo na tom, že obecná komunikácia musí ostať prejazdná a je potrebné z nej odstrániť všetky 

prekážky, brániace plynulému prechodu hlavne záchranných zložiek. Jedná sa o staré aj 

novorealizované oplotenia.  

Ďalej vystúpila pani Šaková a pán Tobiáš vo veci zachovania brány. 

 

K bodu 11./ Záver 

Na záver starostka poďakovala všetkým za účasť na 6. riadnom zasadnutí obecného zastupiteľstva. 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

 

........................................... 

Mgr. Barbara Herteľová 

 

 

 

............................................ 

 Marianna Hiblár- Perunová 

........................................... 

    Mgr. Martina Pachová 

             zapisovateľka 

       


